
SEGRE  DIMECRES, 4 DE MAI G DEL 2005 

QÜRREÜ 

Al Club de Basque t 
Alpica t 

Sr. Director: 
El motiu d'aquestes línies és 

expressar com a regidors del 
poblé el nostre mes sincera-
grai'ment a la desinteressada 
tasca del Club de Basquet Al-
picat. 

Agraim especialment la de-
dicado horaria i desinteressa-
da de la junta directiva, presi-
dent, entrenadors, pares i ma-

S E G R E 

En aquesta secció només>es publicaran les cartes que vagin acompanyades d'una corpfíieta identificado de fautor (nom, 
adreca, DNI i teléfon, si fa ateas), tot i que, si es demana, és possible la firma sota p^séudónim o iniciáis. SEGRE no tornará 
els origináis i si la seua extenuó passa de 30 línies, es reserva el dret de resumir-los 

Fantasme s dFAIf és? Ar a Segarra-Garrigue s 
SR. DIRECTOR: 

Sóc un garriguenc afectat p£r la matanca 
de les oliveres a conseqüéncia de la ge-
lada del desembre del 2001 

Ens van prometre fons per ajuda*  els pe? 
judicats, van proclamar que ben avia\gau 
ríem deis diners... Després de quatre aiws en-
cara esperem que aquests fons arribjax Aixó 
sí,nous acords, noves assignacions innoves i 
tallades. Passa el temps i els diners f̂io arriben̂  

No arriben ni per aquesta bahda ni per la 
del canal Segarra-Garrigues/Una altra pro-
mesa que va per Uarg. 

Aixó sí, medi ambient níplt, perqué cal res-
pectar el medi ambient. Es mes important 
el medi ambient queT agricultura. Son mes 
importants el timos els ocells i altres bestio-
les que l'aigua del canal o que un aeroport. 

No paro de fer-me un seguit de pregun-
tes arran d'aquests fets i davant escrits com 
ara el que/podíem llegir al diari SEGRE el 
6 de ma/? passat. 
- És possible tanta polémica ambiental so-
bre Fobra del canal Segarra-Garrigues? 
- Es possible tants impediments i l'aigua sen-

,-se correr? 
- Es possible dividir el territori a la seva ma-
nera, sense comptar amb l'opinió deis agri-

cuhórs? 
- .Es possible privar del progrés les comar-
ques deprimides? 
- Es possible en democracia, una dictadura 
ambiental? 
- Es possible que Natura 2000 protegeixi la 
quarta part del territori? 
- Es possible que les decisions deis polítics 
condemnin a la miseria el país? 

Es possible que les aus siguin mes impor-
tants que 1'agricultura? 

\És possible que les aus disposin d'aigua i 
les<terres de seca se'n vegin privades? 
- És^Dossible que no es vulgui acabar l'obra 
del Segarra-Garrigues? 

Estic SBgur que si s'acaba l'obra, tots com-
prendremWe el mes convenient és trans-
formar les comarques de seca en reg. Lla-
vors i només llavors, es podrá veure un nou 
medi ambient i íss aus tindran l'ocasió de 
quedar-s'hi de forma permanent. 

Ara per ara, només puc veure en tota 
aquesta polémica mednmibiental els fan-
tasmes que han ofegant l'agricultura de les 
Garrigues i que dintre de no gaires anys veu-
rem qué ni quedará per veure/* 

JOAN VHJVIPUIPELA T 
Les Borges Blanqu 

cátins i alpicatines hem pogut 
gaudir d'un basquet d'alt nivell 
amb la presencia del FC Bar-
celona, el Joventut de Badalo-
na, el Sant Josep de Badalona 
i la Unió Manresana. 

També és d'agrair la col-la-
boració deis patrocinadors del 
Club de Basquet, la participa-
do de l'ajuntament d'Alpicat 
i la diputació de Lleida. 

A tots, moltes grácies. 
PERE EXPÓSITO 

I  MART A GARDEÑES 
Regidor  i regidora del 

GIALP-EP M 

res deis equips mes joves. 
Tots son els encarregats de 

transmetre una part deis valors 
importants de la vida ais nostres 
nens, nenes i joves mitjancant 

l'esport, valors que els acom-
panyaran durant tota la vida. 

Al mateix temps voldrien fe-
licitar al Club Basquet Alpicat 
i a la Federació Catalana de 

Basquet per l'organització i 
éxit de la fase final del Cam-
pionat Cátala de Basquet ca-
tegoría júnior preferent. 

Grácies a vosaltres, els alpi-


